Chris: Hello. I'm Chris from Belgium.
克里斯：大家好，我是克里斯，来自比利时。

Aiste: And I'm Aiste from Lithuania. Today we are going to talk about...

艾斯蒂：我是艾斯蒂，来自立陶宛。今天我们要讨论的是……

Chris: The weather and it doesn't look very good today, Aiste. It's raining a lot.

克里斯：天气，艾斯蒂，今天的天气看起来不太好。雨下得很大。

Aiste: It has been raining from early in the morning and you're always wet and ah, I don't like this weather at all.

艾斯蒂：今天从清晨开始就一直在下雨，一直是潮湿的感觉，我一点儿也不喜欢这种天气。

Chris: I like it a lot.

克里斯：我很喜欢雨天。

Aiste: Why do you, would you like the rain?

艾斯蒂：你为什么会喜欢下雨?

Chris: Because it's, you know, it's not that hot. You're not sweating. It's, there's a lot of oxygen in the air. I feel alive. Don't you see that?

克里斯：因为下雨的话，就不会太热。不会大汗淋漓。空气中有很多氧气。我感觉充满活力。你不这么认为吗?

Aiste: I don't really think so. I think if it rains you feel a little bit tired and depressed. I much more prefer sunny days with blue sky and clear sun like your tee shirt, you know, it would be nice.

艾斯蒂：我不这么想。我认为下雨天会让人感觉有点儿累，还有些压抑。我更喜欢晴朗的天气，蓝天白云，太阳就像你的T恤一样明亮，那样很好。

Chris: OK.

克里斯：好。

Aiste: OK.

艾斯蒂：好的。

